
 

 

Zápis z 2. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 12.12.2018 

 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 

 
      
Návrhová komise:   Bc. Hynek Daňa  PRO: 15 

     ZDR: 1  
   Kamil Hrabec  PRO: 15     
     ZDR: 1    

Ověřovatelé:  JUDr. Dagmar Hrudová  PRO: 15  
    ZDR: 1  
  Ivo Kičmer  PRO: 15  
     ZDR: 1 

 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková  
 
Starosta města  zahájil  zasedání  zastupitelstva města  v 09:03 h.  Ing. Christos Kirkopulos  se 
omluvil, že přijde později. 
 
Přítomno bylo celkem 16 zastupitelů.  
 
Starosta města konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno a oznámení 
vyvěšeno na úřední desce. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města byl podepsán Mgr. 
Kateřinou Čechovou a Alešem Šklářem. 
 
Tajemnice požádala zastupitele, aby byl nejdříve složen slib 2 zastupitelů, kteří se nezúčastnili 
1. ustavujícího zasedání ZM. 
 
V 9:05 h přišel Ing. Christos Kirkopulos. 
 
 
2/1  Složení slibu nově zvolených členů zastupitelstva města 

 
Tajemnice požádala přítomné, aby povstali. Přečetla text slibu. JUDr. Dagmar Hrudová a Ivo 
Kičmer vyslovili slovo „SLIBUJI“ a podepsali připravený slib. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí složení slibu všech členů zastupitelstva města v souladu 
s ustanovením  §  69  odst.  2  zákona  č.  128/2000  Sb.,  o  obcích  (obecní  zřízení),  ve  znění 
pozdějších předpisů. 
Hlasování: PRO: 17  
 
Starosta hned na úvod navrhl stažení bodu 2.9 „Odvolání a návrh nových zástupců do orgánů 
obchodních společností s majetkovou účastí města“ z programu zastupitelstva města.  
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Zastupitelé s jeho návrhem souhlasili. 
 
Starosta města  se  zeptal,  zda někdo  z přítomných  zastupitelů  chce program  zastupitelstva 
města ještě doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města  schválilo  tento  upravený  program  2.  zasedání  zastupitelstva města 
konaného dne 12.12.2018. 
 
          
PROGRAM: 
 
1.  Složení slibu nově zvolených členů zastupitelstva města   
2.  Jednací řád Zastupitelstva města Vratimova pro volební období 2018–2022  
3.   Jednací řád výborů zřízených Zastupitelstvem města Vratimova pro volební období 2018–

2022 

4.  Jmenování  předsedů  a  členů  výborů  zřízených  Zastupitelstvem města  Vratimova  pro 
volební období 2018–2022  

5.  Návrh rozpočtu města Vratimova na rok 2019 

6.  Stanovení odměn za výkon  funkce  členům Zastupitelstva města Vratimova pro volební 
období 2018–2022    

7.  Zmocnění rady města pro provádění rozpočtových opatření 
8.  Směrnice č. 4/2018 pro stanovení cestovních náhrad zastupitelům města Vratimov pro 

volební období 2018–2022  
9.  Harmonogram zasedání zastupitelstva města pro rok 2019 

10.  Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva města Vratimova za volební období 2014–2018  
11.  Návrh  peněžitých  plnění  poskytovaných  fyzickým  osobám,  které  nejsou  členy 

zastupitelstva města, za výkon funkce členů komisí za rok 2018 

12.  Schválení Dodatku č. 6 zřizovací listiny Základní školy Vratimov, Datyňská 690, Vratimov  
13.  Operační plán zimní údržby místních komunikací ve městě Vratimově a Horních Datyních 

na sezónu 2018/2019 

14.  Vyhodnocení letní sezóny na městském koupališti – rok 2018 

15.  Žádost o poskytnutí dotace – FC Vratimov, z. s. 
16.  Rozbory hospodaření města Vratimova za období 1.–9. měsíc roku 2018 

17.  Plán finančních kontrol na I. pololetí roku 2019 

18.  Souhlas  s čestným prohlášením o  závazku nezrušit  trvalý příkaz  a  souhlas  s inkasem – 
zápůjčka SFŽP 

19.  Rozpočtové opatření č. XII/2018 

20.  Přijetí  dotace  resp.  Rozhodnutí  o  poskytnutí  dotace  (změna)  z Operačního  programu 
životní prostředí, prioritní osa 1. Zlepšování kvality vod a snižování rizika povodní, pro akci 
„Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 

21.  Informace k prodeji pozemků – nově zaměřeného pozemku parc. č. 85/4 o  výměře  624 
m2, parc. č. 3218 o výměře 2 588 m2 a parc. č. 3217 o výměře 242 m2, vše k. ú. Vratimov, 
usnesení ZM 21/17 z 06.06.2018 

Hlasování: PRO: 17 
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2/2  Jednací řád Zastupitelstva města Vratimova pro volební období 2018–2022  
 
JUDr. Dagmar Hrudová konstatovala, že v Jednacím řádu zastupitelstva města Vratimova v čl. 5, 
odst. 2 by se měla zrušit poslední věta.   
Dále navrhuje, aby v jednacím řádu bylo upraveno v čl. 10 odst. 5, že zastupitelé budou hlasovat 
veřejným hlasováním, pokud zastupitelstvo města nerozhodne, že se bude hlasovat tajně.  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  vydává  upravený  Jednací  řád  Zastupitelstva  města  Vratimova  pro 
volební období 2018–2022. 
Hlasování: PRO: 17 

 
 
2/3  Jednací  řád výborů  zřízených Zastupitelstvem města Vratimova pro volební období 

2018–2022  
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města vydává Jednací řád výborů zřízených Zastupitelstvem města Vratimova 
pro volební období 2018–2022. 
Hlasování: PRO: 17 

 
 
2/4  Jmenování předsedů a členů výborů zřízených Zastupitelstvem města Vratimova pro 

volební období 2018–2022  
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města zřizuje pro volební období 2018–2022  s účinností od 01.01.2019 5 
členný Finanční výbor a 3 členný Kontrolní výbor. 
Hlasování: PRO: 17 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města  rozhodlo, že  Finanční  výbor  ve  volebním období 2018–2022 bude 
pracovat ve složení: 
Předseda:   Ing. Lenka Kašičková   

Členové:   Ing. Lucie Krausová 

  Aleš Šklář 
  Dorika Valasová 

  Patrik Wehowský. 
Hlasování: PRO: 17 

 
 
 
Usnesení: 
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3. Zastupitelstvo města  rozhodlo, že Kontrolní výbor ve volebním období 2018–2022 bude 
pracovat ve složení: 
Předseda:  Ivo Kičmer 
Členové:  Libor Svoboda 

  JUDr. Dagmar Hrudová. 
Hlasování: PRO: 16, ZDR: 1    
 
 
2/5  Návrh rozpočtu města Vratimova 

 
Starosta  řekl,  že  zastupitelé měli možnost  se k rozpočtu města vyjádřit na pracovní  schůzce 
05.12.2018.  Rozpočet  je  schodkový  tzn.,  že  výdaje  jsou  vyšší  než  příjmy.  Schodek  je  kryt 
z minulého rozpočtu. Na příští rok plánuje město vydat 51 % finančních prostředků na investiční 
výdaje, což je o 10 % více, než tomu bylo v letošním roce. Ostatní finanční prostředky budou na 
provoz, výplaty, materiál. 
 
Mgr. Nitka řekl, že u rozčlenění dotací pro příspěvkové organizace u komentáře  je uvedena  i 
Pošta v Horních Datyních. Podle něj by to mělo být smazáno. 
Mgr. Ing. Janků odpověděl, že je to uvedeno pouze v komentáři. Se schvalováním rozpočtu to 
nemá nic společného. 
 
Starosta ještě dodal, že největší investiční akcí v roce 2019 bude kanalizace v Horních Datyních. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočet města Vratimova na rok 2019 dle předloženého 
návrhu. 
Hlasování: PRO: 17 

 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  základní  příděl  do  sociálního  fondu  ve  výši  5  %  ze 
zúčtovaných platů, odměn uvolněných zastupitelů, náhrad platů a náhrad odměn uvolněných 
zastupitelů za rok 2019. 
Hlasování: PRO: 17 

 
Usnesení: 
3.  Zastupitelstvo města  schvaluje  stanovení  výsledku  hospodaření  u  všech  příspěvkových 
organizací zřízených městem Vratimovem na rok 2019 ve výši 0 Kč. 
Hlasování: PRO: 17  
 
 
 
 
 
 
2/6  Stanovení  odměn  za  výkon  funkce  členům  Zastupitelstva  města  Vratimova  pro 

volební období 2018–2022  
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Starosta řekl, že od 01.01.2018 je změna, kdy neuvolněný člen zastupitelstva města pověřený 
k přijímání vůle snoubenců, že vstupují do manželství  může dostat odměnu až do výše 2.000 
Kč/měsíc.  
 
JUDr. Hrudová navrhuje schválit u prvního usnesení třetí variantu. 
 
Aleš Šklář konstatoval, že 2.000 Kč by měla být odměna za  jeden den, ne maximální částka 
v daném měsíci. 
 
MUDr. Kučera, Ph.D., MBA  řekl,  že  se  jedná o  službu občanům  a nechal by  to  tak,  jak  je 
navrženo. 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo  města  stanovuje  s účinností  od  01.01.2019  výši  měsíčních  odměn 
poskytovaných jednotlivým neuvolněným členům Zastupitelstva města Vratimova, v případě 
souběhu výkonu více funkcí, v souhrnu za maximálně 2 funkce stanovené zákonem o obcích, 
za které jim náleží nejvyšší odměna, v maximální výši v souladu s Přílohou k nařízení vlády č. 
318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. 
Hlasování: PRO: 17 

 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  stanovuje  s účinností  od  01.01.2019  neuvolněným  členům 
zastupitelstva  města  pověřeným  k přijímání  vůle  snoubenců,  že  vstupují  do  manželství, 
navýšení poskytované měsíční odměny o 500 Kč za každý den, ve kterém oddávali v daném 
měsíci, nejvýše však o 2.000 Kč měsíčně. 
Hlasování: PRO: 16, ZDR: 1  
 
 
2/7  Zmocnění rady města pro provádění rozpočtových opatření 
 
Mgr.  Ing.  Janků  řekl,  že  vychází  ze  zkušeností  minulého  volebního  období.  Zasedání 
zastupitelstva  města  se  koná  zhruba  co  tři  měsíce.  V případě  potřeby  příjmů  a  výdajů 
v rozpočtu musíme rozhodovat co nejdříve.  
 
Bc. Daňa požádal Mgr. Ing. Janků, aby celou problematiku vysvětlil. Mgr. Ing. Janků pohovořil 
o dané problematice. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích  (obecní  zřízení),  ve  znění pozdějších předpisů,  kompetenci  rady města  k provádění 
jednotlivých rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: 
Bez omezení: 
a) u rozpočtového zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů 
Do výše 1.000.000 Kč včetně v těchto případech: 
a)   jsou‐li vyvolaná organizačními změnami, pokud tyto změny nevyvolávají další nároky  
      na finanční prostředky města (nezvyšuje se celkový rozpočet výdajů města) 
      nebo 
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b) rozpočtového  zapojení  vyšších  rozpočtových  příjmů  nad  schválený  rozpočet  do 
rozpočtových  výdajů  (zvýšení  rozpočtových  příjmů  i  rozpočtových  výdajů  o  shodnou 
částku).   

Hlasování: PRO: 16, ZDR: 1  
 
 
2/8  Směrnice č. 4/2018 pro stanovení cestovních náhrad zastupitelům města Vratimov pro 

volební období 2018–2022  
 
Starosta vznesl dotaz, jestli zastupitel musí absolvovat školení řidičů. 
 
Tajemnice uvedla, že směrnice řeší cestovní náhrady. Zastupitel by ale měl absolvovat školení 
řidičů referentských vozidel.  
 
Michal Kocourek se zeptal,  jestli může zastupitel využívat služební vozidlo pouze v rámci akcí 
města, nebo i na jiné účely. 
 
Aleš Šklář řekl, že v ArcelorMittal Ostrava, a. s. školení platí i pro jiné instituce a firmy.   
 
Tajemnice řekla, že informaci o školení řidičů u jiného zaměstnavatele prověří.  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  Směrnici  č.  4/2018  pro  stanovení  cestovních  náhrad 
zastupitelům města Vratimova.  
Hlasování: PRO: 17  
 
 
2/9  Harmonogram zasedání zastupitelstva města pro rok 2019 

 
Starosta  informoval zastupitele o  termínech konání zasedání zastupitelstva města. Dodal, že 
zasedání může být také svoláno v jiný termín, pokud o to požádá alespoň jedna třetina členů 
zastupitelstva města, nebo v případě nutnosti. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  předložený  Harmonogram  zasedání  zastupitelstva 
města pro rok 2019. 
Hlasování: PRO: 17  
 
Starosta města vyhlásil přestávku v 9:45 h. 
V 9:50 h se omluvil a odešel MUDr. Dušan Kučera, Ph.D., MBA. 
V 10:05 h opět pokračovalo zasedání zastupitelstva města.  
V 10:06 h odešel Ing. Ivo Kiška.   
 
 
2/10  Kontrola plnění usnesení  Zastupitelstva města Vratimova  za  volební období 2014– 

2018  
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Starosta  řekl, že  tajemnice připravila kontrolu plnění usnesení za volební období 2014–2018 
v písemné podobě. Od dalšího zasedání zastupitelstva města bude tento bod předkládán ústně.  
 
V 10:10 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  ze  všech  zasedání 
zastupitelstva města za volební období 2014–2018. 
Hlasování: PRO: 16  
 
 
2/11  Návrh  peněžitých  plnění  poskytovaných  fyzickým  osobám,  které  nejsou  členy 

zastupitelstva města, za výkon funkce členů komisí za rok 2018 

 
Starosta řekl, že návrh peněžitých plnění je pro členy komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva 
města. 
 
V 10:12 h odešel Ing. Ivo Kiška. 
 
Starosta dále dodal, že Přestupková komise, jejímž členem je zastupitel Ivo Kičmer, je v jiném 
zákonném  režimu  než  ostatní  komise  a  odměna  za  tuto  činnost  není  uvedena  v odměně 
zastupitelů. 
 
V 10:13 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
Starosta navrhuje další usnesení, a to: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  členovi  zastupitelstva města  Ivo  Kičmerovi mimořádnou 
odměnu 3.000 Kč za práci v Přestupkové komisi za rok 2018. 
Zastupitelé s jeho návrhem souhlasili. 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  vyplacení  peněžitých  plnění  poskytovaných  fyzickým 
osobám, které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce členů komisí za rok 2018 
dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 16 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  členovi  zastupitelstva města  Ivo  Kičmerovi mimořádnou 
odměnu 3.000 Kč za práci v přestupkové komisi za rok 2018. 
Hlasování: PRO: 15, ZDR: 1 

 
 
 
2/12  Schválení  Dodatku  č.  6  zřizovací  listiny  Základní  školy  Vratimov,  Datyňská  690, 

Vratimov 

 
Materiál byl projednán bez připomínek.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje s účinností od 13.12.2018 Dodatek č. 6 zřizovací listiny Základní 
školy Vratimov, Datyňská 690, Vratimov, kterým se doplňuje znění zřizovací listiny vydané dne 
21.11.2005, číslo usnesení 24/9.15.2 včetně jejich následných změn. 
Hlasování: PRO: 16 

 
 
2/13  Operační  plán  zimní  údržby  místních  komunikací  ve  městě  Vratimově  a  Horních 

Datyních na sezónu 2018/2019 

 
Starosta řekl, že nedochází ke změnám oproti loňskému roku. 
 
Michal Kocurek řekl, že u čl. 4.6 – Rozdělení lokalit zimní údržby 2014/2015 Vratimov a Horní 
Datyně,  je napsán špatný  letopočet, a to 2014/2015 – mělo by se opravit. Vznesl podnět, že 
tento bod by měla schvalovat rada města ne zastupitelstvo města. Dále si myslí, že Operační 
plán zimní údržby místních komunikací by mělo připravovat město a ne společnost Vratimovské 
služby, spol. s r. o. U termínů, které se na město odkazují, nejsou časové limity od kdy do kdy. 
 
V 10:18 h odešla JUDr. Dagmar Hrudová. 
 
Michal Kocurek dále  řekl,  že  za  zimní údržbu místních komunikací by mělo být  zodpovědné 
město. 
 
Ing. Kiška dodal, že zodpovědnost by měla být na odboru investic a údržby obecního majetku. 
Měla by být zodpovědná osoba. Je pravdou, že ředitelka společnosti Vratimovské služby, spol. 
s r. o.  Ing. Karolová  řeší  záležitosti operativně. Navrhuje, aby Michal Kocurek  své podněty a 
připomínky podal písemně. 
 
JUDr. Dagmar Hrudová přišla v 10:20 h.     
 
Ing. Kiška  ještě podotkl, že by měla proběhnout schůzka vedoucího odboru  investic a údržby 
obecního majetku Bc. Filipa s Ing. Karolovou. 
Poté by se připravil materiál na schůzi rady města a zastupitelstvo by pouze vzalo informace na 
vědomí.  Než  vznikne  nový  Operační  plán  zimní  údržby místních  komunikací,  tak  platí  ten 
stávající. Ing. Kiška dodal, že případné úpravy bude provádět rada města na základě podnětů ze 
strany Stavební a dopravní komise. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje upravený Operační plán zimní údržby místních komunikací ve 
Vratimově a Horních Datyních na sezónu 2018/2019. 
Hlasování: PRO: 16 

2/14  Vyhodnocení letní sezóny na městském koupališti – rok 2018 

 
Starosta řekl, že nová budova se začne stavět po ukončení sezóny 2019. 
 
Kamil Hrabec dává podnět na vybudování sportovního vybavení na koupališti např. stolní tenis 
nebo beach volejbalové hřiště. 
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JUDr. Hrudová odpověděla, že již v minulosti se toto plánovalo. S realizací je však vhodné začít 
až po dokončení provozní budovy, aby stavebními pracemi nedošlo k poškození hřiště. 
 
Starosta řekl, že v rozpočtu na příští rok se s tímto nepočítalo.  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o vyhodnocení letní sezóny 2018 na městském 
koupališti.  
Hlasování: PRO: 16 

 
 
2/15  Žádost o poskytnutí dotace – FC Vratimov, z. s. 
 
Starosta řekl, že FC Vratimov, z. s. požádali o dotaci 26.000 Kč. Rada města na své 2. schůzi celou 
záležitost  projednala  a  doporučila  zastupitelstvu  schválit  částku  15.000  Kč  na  reprezentaci 
města a dopravu. V rozpočtu má město ještě 25.000 Kč rezervu.  
 
Starosta dále navrhuje, aby bylo doplněno 2. usnesení, a to: 
„Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o přidělení účelové dotace ve výši ….. Kč FC Vratimov 
z. s., U Stadionu 838, Vratimov,  IČ 26530821, uzavřené dle vzorové veřejnoprávní smlouvy, 
schválené usnesením č. 20/10.18 ze dne 07.03.2018“.  
Zastupitelé s jeho návrhem souhlasili. 
 
JUDr. Hrudová se zeptala, proč rada města tuto částku snížila. Starosta odpověděl, že radní se 
tak dohodli. Ing. Kiška dodal, že by si měli fotbalisté část nákladů hradit sami např. i rodiče. 
 
JUDr. Hrudová podává protinávrh na poskytnutí dotace ve výši 20.000 Kč. 
 
Mgr. Nitka podotkl,  že  fotbalisté na  akci pojedou  i  za předpokladu,  že  jim nebude  částka 
navýšena na 20.000 Kč. 
 
V 10:30 h odešel Ing. Christos Kirkopulos. 
 
Mgr. Nitka s navrženou částkou rady města 15.000 Kč souhlasí. 
 
Ing. Kiška dodal, že celkový vývoj požadovaných nákladů FC Vratimov, z. s. narůstá. Navrhuje 
také částku 15.000 Kč. 
 
Starosta ještě řekl, že FC Vratimov, z. s. by bez podpory města nemohl vůbec fungovat a bylo 
by škoda, kdyby skončil z finančních důvodů.   
 
V 10:35 h přišel Ing. Christos Kirkopulos. 
 
JUDr. Hrudová řekla, že město usilovalo o to, aby celý stadion byl ve vlastnictví města. Budova 
a pozemek pod ní je ve vlastnictví města, také pozemek účelového a workautového hřiště je 
města. Zhruba 8 let město jedná s FC Vratimov, z. s. Spolupráce je na dobré úrovni. Chceme, 
aby FC Vratimov, z. s. dále ve své činnosti pokračoval. 
 



 

10 
 

Bc. Daňa se zeptal, proč FC Vratimov, z. s. prodali areál kluziště. JUDr. Hrudová odpověděla, 
že  se  nejspíše  jednalo  o  finanční  problémy. Na  danou  otázku  by  však  nejlépe  odpověděli 
zástupci  FC Vratimov, z. s. 
 
Zastupitelé  hlasovali  o  protinávrhu  JUDr.  Hrudové,  která  navrhuje  schválit  dotaci  ve  výši 
20.000 Kč. 
PRO: 8 

PROTI: 8 

Usnesení nebylo přijato. 
 
Zastupitelé hlasovali o původním návrhu, a to přidělení dotace ve výši 15.000 Kč. 
PRO: 16  
  
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města na rok 2018 ve 
výši 15.000 Kč FC Vratimov, z. s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821. 
Hlasování: PRO: 16 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o přidělení účelové dotace ve výši 15.000 Kč FC 
Vratimov z. s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821, uzavřené dle vzorové veřejnoprávní 
smlouvy, schválené usnesením č. 20/10.18 ze dne 07.03.2018.  
Hlasování: PRO: 16   
 
 
2/16  Rozbory hospodaření města Vratimova za období 1.–9. měsíc roku 2018 

 
Starosta  řekl,  že  materiály  finančního  odboru  jsou  zpravidla  předjednávány  ve  finančním 
výboru. Tentokrát je materiál předkládán bez projednání s ohledem na skutečnost, že složení 
finančního výboru pro toto volební období bylo schváleno dnes. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozbory hospodaření města za období 1.–9. měsíc roku 2018. 
Hlasování: PRO: 16 

 
 
2/17  Plán finančních kontrol na I. pololetí roku 2019 

 
Starosta konstatoval, že použití dotací spolky jsou kontrolovány finančním odborem.  
Mgr. Ing. Janků sdělil, že zatím provedenými kontrolami nebylo zjištěno užití dotací v rozporu 
s podepsanou veřejnoprávní smlouvou.  
Ing.  Kašičková  se  zeptala,  jestli  je  nějaký  termín  pro  vyúčtování  dotace.  Mg.  Ing.  Janků 
odpověděl, že do konce daného roku musí být dotace se všemi doklady vyúčtována, jinak by se 
musela vrátit, a to se ještě nestalo.  
 
Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Plán  finančních kontrol na  I. pololetí roku 2019 prováděných 
podle zákona č. 255/2012 Sb., o kontrole (kontrolní řád), ve znění pozdějších předpisů, a podle 
zákona č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve veřejné správě, ve znění pozdějších předpisů. 
Hlasování: PRO: 16 

 
 
2/18  Souhlas s čestnými prohlášením o závazku nezrušit trvalý příkaz a souhlas s inkasem – 

zápůjčka SFŽP 

 
Starosta konstatoval, že se jedná o financování II. etapy kanalizace v Horních Datyních. 
 

  Mgr. Ing. Janků informoval zastupitele, že pro zajištění výstavby II. etapy kanalizace v Horních 
Datyních mezi  zdroje  pro  zajištění  financování  by měla  patřit  zápůjčka  od  Státního  fondu 
životního prostředí ČR, která je splatná do 20 let od roku 2021 s úrokovou sazbou 0,45 %. Státní 
fond životního prostředí vyžaduje potvrzení naší banky o zřízení trvalého příkazu na splátku 
jistiny a předložení souhlasu s  inkasem z účtu u naší banky. Současně požaduje potvrzení o 
tom,  že  trvalý  příkaz  a  souhlas  s  inkasem  nebude městem  bez  souhlasu  Státního  fondu 
životního prostředí  ČR  vypovězen. Po  konzultaci  s  Českou  spořitelnou,  kde hodláme  trvalý 
příkaz a souhlas s inkasem zřídit, banka žádné jednostranné potvrzení o tom, že bez souhlasu 
Státního  fondu  životního  prostředí  ČR,  souhlas  s  inkasem  nezruší,  nevydá.  Navrhujeme 
předložit Státnímu fondu životního prostředí ČR čestné prohlášení města. 

 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo, že město Vratimov vydá Státnímu fondu životního prostředí 
České  republiky,  IČ 00020729,  v souladu  s § 85 písm.  f)  zákona  č. 128/2000  Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, prohlášení následujícího znění:  
„Město  Vratimov  se  zavazuje,  že  po  dobu  trvání  smluvního  vztahu  se  Státním  fondem 
životního prostředí České republiky, IČ 00020729, na základě Smlouvy o zápůjčce č. 17000191, 
nezruší bez souhlasu Státního fondu životního prostředí České republiky, IČ 00020729, trvalý 
příkaz  na  splátku  jistiny  ve  výši  442.112,65  Kč  čtvrtletně  od  31.03.2021  do  31.12.2040,  a 
souhlas s inkasem z účtu ve výši 116.386,16 Kč od 30.06.2021 do 31.12.2040.“  
Hlasování: PRO: 16 

 
 
2/19  Rozpočtové opatření č. XII/2018 

 
Starosta řekl, že v rozpočtu dochází ke změnám zvýšení příjmů nebo snížení příjmů. Proto se 
zpracovává rozpočtové opatření, které se projednává na radě města a na zastupitelstvu města.  
  
Usnesení:   

Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. XII/2018 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 16 

2/20  Přijetí dotace resp. Rozhodnutí o poskytnutí dotace (změna) z Operačního programu 
životní prostředí prioritní osa 1. Zlepšování kvality vod a snižování rizika povodní, pro 
akci „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 

 
Starosta řekl, že zastupitelstvo města schvalovalo přijetí dotace. 
Bc. Filip řekl, že došlo ke změně rozhodnutí. 
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Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města si vyhrazuje v souladu s ustanovením § 84 odst. 4 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, schválit přijetí dotace, respektive Rozhodnutí o 
poskytnutí  dotace  (změna)  z  Operačního  programu  životní  prostředí,  prioritní  osa  1. 
Zlepšování  kvality  vod  a  snižování  rizika  povodní,  pro  akci  „Odkanalizování  Vratimova  – 
Horních  Datyň,  II.  etapa“,  identifikační  číslo  115D312010130,  ve  výši  maximálně 
62.200.676,67 Kč. 
Hlasování: PRO: 16 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace, respektive Rozhodnutí o poskytnutí dotace 
(změna)  z Operačního programu  životní prostředí, prioritní osa 1. Zlepšování kvality vod a 
snižování  rizika  povodní,  pro  akci  „Odkanalizování  Vratimova  – Horních Datyň,  II.  etapa“, 
identifikační číslo 115D312010130, a to ve výši maximálně 62.200.676,67 Kč. 
Hlasování: PRO: 16 

 
Usnesení: 
3.  Zastupitelstvo města  bere  na  vědomí  informaci  o  průběhu  úkonů  k  vydání  Smlouvy  o 
zápůjčce  č. 17000191 ze Státního  fondu životního prostředí  ČR na projekt „Odkanalizování 
Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“, ve výši maximálně 35.369.012,23 Kč.  
Hlasování: PRO: 16 

 
 
2/21  Informace k prodeji pozemků – nově zaměřeného pozemku parc. č. 85/4 o výměře 624 

m2, parc. č. 3218 o výměře 2 588 m2 a parc. č. 3217 o výměře 242 m2, vše k. ú. Vratimov, 
usnesení ZM 21/17 z 06.06.2018  

 
Starosta řekl, že společnost Technoma, a. s. projevila zájem o pozemky města. Město vyhlásilo 
záměr a nechalo vypracovat znalecký posudek. Částka za m2 je 570 Kč. Společnost Technoma, 
a.  s.  s částkou nesouhlasí a navrhuje cenu 300 Kč/m2. Město  s  tím nemůže  souhlasit  z toho 
důvodu, že se musí chovat jako řádný hospodář a nemůže pozemek prodat za nižší cenu, než je 
cena dle znaleckého posudku. Starosta konstatoval, že jejich navrženou cenu bychom neměli 
akceptovat. 
 
JUDr. Hrudová se zeptala, jestli to je konečné stanovisko společnosti Technoma, a. s. Navrhuje, 
aby zastupitelstvo město materiál vzalo na vědomí. Uložila by vedení města, aby proběhlo další 
jednání se společností Technoma, a. s., kde by  jim bylo sděleno, že město na své ceně za m2 
trvá. 
 
Michal Kocurek se zeptal, k čemu má město takové pozemky? 

 
Mgr. Kašička řekl, že cena 300 Kč/m2 je opravdu nízká. 
 
Starosta dodal, že by v žádném případě nešel pod cenu znaleckého posudku. 
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JUDr. Hrudová upozornila zastupitele, že město nemůže prodávat pozemky ani  jiný majetek 
města pod cenu znaleckého posudku. Jedná se o trestný čin.  
 
JUDr. Hrudová dává protinávrh, aby zastupitelé hlasovali pouze o 1. usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o stavu jednání k prodeji nově zaměřeného 
pozemku parc. č. 85/4 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 624 m2, který byl oddělen 
z pozemku parc. č. 85/3 ostatní plocha, ostatní komunikace na základě předběžného GP pro 
rozdělení  pozemku  č.  2899‐4/2018  z 01.02.2018,  společně  s pozemky  parc.  č.  3218  trvalý 
travní porost o výměře 2 588 m2 a parc. č. 3217 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 
242  m2,  vše k.  ú.  Vratimov  ve  vlastnictví  města  Vratimova,  do  vlastnictví  společnosti 
Technoma, a. s., Buničitá 1132, Vratimov,  IČ 61942715, zastoupené členem představenstva 
Bohumírem Kahánkem, za cenu 1.968.780 Kč před podpisem smlouvy. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu JUDr. Hrudové. 
PRO: 16 

 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o stavu jednání k prodeji nově zaměřeného 
pozemku parc. č. 85/4 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 624 m2, který byl oddělen 
z pozemku parc. č. 85/3 ostatní plocha, ostatní komunikace na základě předběžného GP pro 
rozdělení  pozemku  č.  2899‐4/2018  z 01.02.2018,  společně  s pozemky  parc.  č.  3218  trvalý 
travní porost o výměře 2 588 m2 a parc. č. 3217 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 
242  m2,  vše k.  ú.  Vratimov  ve  vlastnictví  města  Vratimova,  do  vlastnictví  společnosti 
Technoma, a. s., Buničitá 1132, Vratimov,  IČ 61942715, zastoupené členem představenstva 
Bohumírem Kahánkem, za cenu 1.968.780 Kč před podpisem smlouvy. 
Hlasování: PRO: 16 

 
 
 
Během zastupitelstva města: 
 
Starosta 
* Informoval zastupitele o zřízení komisí, které již mohou pracovat: 
 
Komise pro občanské záležitosti 
Vratimov: 
Předseda:  Jaromíra Maulerová   
Členové:  Jarmila Adamusová 
  Ing. Iva Goszlerová 
  Ing. Zdenka Kišková 

      Lea Kozárová 
        Jiřina Kučová 
    Ivona Veselková 

Horní Datyně: 
  Předseda:    Bc. Alena Knyblová 
  Členové:      Mgr. Věra Fírková 

    Bc. Martina Hoňková 
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         Jana Pavlasová 
         Jarmila Slívová 
 
Stavební a dopravní komise: 
Předseda:  Ing. Christos Kirkopulos 
Členové:  Michal Kocurek 
  MUDr. Dušan Kučera, Ph.D., MBA 
  Ing. Jiří Pardubický 
  Bc. Hynek Daňa 
 
Bytová a sociální komise: 
Předseda:  Mgr. Kateřina Čechová 
Členové:  Ing. Lenka Kičmerová 
  Mgr. Radek Nitka 
  Jaroslava Machová 
     Ing. Kateřina Žvaková 
 
 
Zájmová a sportovní komise: 
Předseda:  Bc. Hana Nevrlá 
Členové:  Kamil Hrabec 
  Ing. Lenka Kašičková  
  Marian Lastovica 
  Ing. David Valenčin 
 
 
*  Materiály  mají  zastupitelé  k dispozici  v zaheslované  části  webových  stránek  města. 
Zastupitelé,  kteří  potřebují  zapůjčit  pro  práci  zastupitele  notebooky,  nahlásí  požadavek  u 
tajemnice.    
 
V 11:03 h odešel Ing. Christos Kirkopulos. 
 
* Dne 07.12.2018 skončila lhůta pro podání námitek k zákazu průjezdu nákladní dopravy přes 
město  Vratimov,  Horní  Datyně,  Václavovice,  Šenov.  Velké  úsilí  projevila  starostka  obce 
Václavovice Ing. Pustková. Dopravní značení by se mělo provádět v průběhu příštího roku. 
 
*  Proběhlo  jednání  se  společností  SŽDC  za  účasti  zástupců  Krajského  úřadu 
Moravskoslezského kraje, projektanta a  Bc. Filipa. SŽDC preferuje vybudování podjezdu. Ulice 
Nádražní má být dvouproudová. Dále se hovořilo o parkování u nádraží a posunutí zastávky 
MHD u nádraží. Kruhový objezd u čerpací stanice SHELL se bude posunovat směrem k řece 
Ostravici. Termín realizace je v roce 2020. Město sdělilo všechny své námitky. 
 
V 11:08 h přišel Ing. Christos Kirkopulos. 
Ing. Kiška 

*  Informoval  zastupitele,  že došlo k   obnovení  tradice vratimovského plesu, který  se bude 
konat 01.03.2019. 
 
Hrabec 
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* Je třeba seřídit nastavení umělého osvětlení na hřišti s umělým povrchem v areálu stadionu. 
Bc. Filip informoval, že nasvětlení se již řešilo, je na staveno podle norem a dodavatelská firma 
hledá další řešení.  
 
Mgr. Nitka 

* Informoval zastupitele, že dne 01.12.2018 byla zřízena oficiální facebooková stránka města. 
Mgr.  Nitka  dále  uvedl,  že  v době  zkušebního  provozu  je  administrátorem.  Ve  zkušebním 
provozu budou na  stránky přidávat obsah a  sdílet příspěvky  starosta, místostarosta a  Ing. 
Holuša. Založení facebookových stránek je zdarma. Na jednotlivé dotazy z kapacitních důvodů 
nebude možno odpovídat. 
 
Místostarosta 

* Informoval o možnosti školení zastupitelů. Přihlásilo se zatím 9 zastupitelů.  
* Pozval zastupitele na Galashow mažoretek ZIK‐ZAK Vratimov, z. s. 14.12.2018 v 17:00 h do 
Sportovního areálu TJ Ostrava.  
 
 
Starosta města 2. zasedání zastupitelstva města ukončil v 11:30 h. 
 
 
Ve Vratimově 12.12.2018 

 
 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 

 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   JUDr. Dagmar Hrudová 

               
  Ivo Kičmer   

 
 
 
 
 
 
Bc. Martin Čech                Bc. David Böhm 

starosta                  místostarosta                           
         
   
 
 
             


